



TASS
2021

Nov. 10~12
高雄展覽館
Kaohsiung Exhibition Center

亞洲永續供應+循環經濟會展
Asia's Sustainable Supply & Circular Economy
Conference and Exhibition

線上線下同步展出
HYBRID EVENT
on-site/online

使用您的電子郵件地址登入
Please use your Email to login

帳號
Account(Email)

密碼
Password

登入 Login

忘記密碼 Forgot Password

註冊帳號 Sign up

1. 點選「註冊帳號」



TASS
2021

Nov. 10-12
高雄展覽館
Kaohsiung Exhibition Center

亞洲永續供應+循環經濟會展
Asia's Sustainable Supply & Circular Economy
Conference and Exhibition

線上線下同步展出
HYBRID EVENT
on-site/online

個人資料保護聲明

Notice of Personal Information Protection

歡迎您報名參與「2021亞洲永續供應+循環經濟會展」，為保障您的權益，請於填寫報名表前，詳細閱讀以下個人資料使用同意書之內容：

本大會為提供會議活動報名相關服務，並確保報名者之共同利益，將遵循個人資料保護法及相關法令之規定，蒐集、處理及利用報名者所提供之個人資料，包括E-mail、姓名、服務機構、通訊地址、電話號碼等資訊。

1.報名者就其個人資料得依個人資料保護法第三條之規定，行使：查詢或請求閱覽、請求製給複製本、補充或更正、停止蒐集、處理、利用與刪除等權利。

2.報名者得自由選擇是否提供個人資料或行使個人資料保護法第三條所定之權利，但報名者提供資料不足或有其他冒用、濫用、不實之情形，可能將不能參加相關課程活動並影響各項相關服務或權益。

3.在報名者就其個人資料依個人資料保護法第三條之規定，請求停止蒐集、處理或利用或請求刪除前，本論壇得依個人資料保護法及相關法令之規定，於個人資料提供之範圍與目的內使用該等個人資料。

4.台籍可自由選擇是否提供相關個人資料，惟台籍若拒絕(勾選不同意書)提供相關個人資料，本大會將無法受理台籍報名及後續相關作業。

Thank you for your interest in registering for "2021 Asia's Sustainable Supply & Circular Economy Conference and Exhibition". To safeguard your privacy rights, please be sure to carefully read the following terms of consent regarding the use of your personal information before completing the registration form:

1.To provide registration-related services and ensure the common interests of all applicants, this conference shall comply with the provisions of the Personal Data Protection Act and all related regulations for the collection, processing, and use of all personal data provided by participants, including but not limited to email addresses, names, organizations, contact addresses, and phone numbers.

2.In accordance with Article 3 of the Personal Data Protection Act, applicants shall be able to exercise the following rights regarding their personal data: make queries and requests for reading, make requests for copies, provide supplementary material or corrections, halt the collection, processing, or use of the data, and delete the data.

3.Applicants shall have the freedom to choose to provide personal data or exercise their rights as accorded to them by the provisions of Article 3 of the Personal Data Protection Act. However, applicants who provide insufficient, fraudulent, stolen, or false data may not be able to enroll in any related courses or access any related services or rights.

4.Before an applicant requests a halt to all collection, processing, and usage of their personal data or requests a deletion of their personal data in accordance with the provisions of Article 3 of the Personal Data Protection Act, this conference shall comply with the provisions of the Personal Data Protection Act and all related regulations in its use of all personal data within the scope and purposes of this conference.

5.You are free to choose whether to provide personal data. However, if you refuse (check the "I do not consent" box) to provide relevant personal data, the Convention will not accept your registration for all subsequent operations.

同意 I consent (continue to register)

不同意 (您必須勾選同意後，才可進行報名) I do not consent

2.點選「同意」



TASS
2021

Nov. 10~12
高雄展覽館
Kaohsiung Exhibition Center

亞洲永續供應+循環經濟會展
Asia's Sustainable Supply & Circular Economy
Conference and Exhibition

線上線下同步展出
HYBRID EVENT
on-site/online

因應 新型冠狀病毒肺炎(COVID-19)防疫措施 重要公告 COVID-19 Prevention Measures

1. 進場前，請配合於填寫相關線上報名表單，並於大會現場出示報名QR code提供檢核。
2. 進入場館須全程配戴口罩，入場前亦須配合手部消毒及測量體溫(額溫超過攝氏37.5度者謝絕入場)，另於參觀時請保持安全社交距離(室內1.5公尺、室外1公尺)。
3. 過去14天內曾接觸確診病例者或曾至境外地區旅遊者，謝絕入場。
4. 主辦單位保有最終修改、變更、活動解釋及取消本活動之權利，若有相關異動將會公告於網站，恕不另行通知。

1. Before entering TASS 2021, please complete the online registration form and show the QR code you received at the entrance to the organizer.
2. Please wear a mask at all the times when visit TASS 2021. Please cooperate with hand disinfection and body temperature measure before entering the venue (forehead temperature over 37.5 Celsius will be refused). Kindly be reminded to keep social distancing (1.5 meters indoors and 1 meter outdoors) while visiting the show.
3. Those who have been in contact with confirmed cases in the past 14 days or have traveled to overseas areas will not be admitted.
4. The organizer reserves the right of final modification, change, event interpretation or cancellation of the event. Any changes will be announced on the website without prior notice.

我已詳閱並了解本注意事項的內容並同意遵守相關規定，謝謝。

I have read the above and understood the terms and conditions.

是YES

否NO

3.點選「是」



4. 資料填寫

*E-mail (註冊帳號 Account)

*輸入密碼 Enter Password

*確認密碼 Verify Password

*如何得知活動資訊(可複選) How did you hear about the exhibition? (Multiple choice)

- 曾經參加過 I have attended the exhibition before
- EDM
- 商業分享會/資訊 Referral
- 報紙/出版刊物 Newspaper / Publication
- LinkedIn
- Facebook
- 官方網站 Website
- 搜索引擎 Search Engine
- 其他,請填寫 Others, please specify

*是否參加過展覽活動? 請於下方輸入活動名稱

是 YES 否 NO

*姓名 Name

*產業 Industry

*公司名稱 Company

*職銜 Job Title

*城市 City

*手機號碼 Mobile /電話 Telephone

*感興趣的產品或服務(可複選/最多五項) Products/services of interest(Multiple choice, maximum five choices)

- 綠色製程 Green manufacturing processes
- 減廢與資源再利用 Waste Reduction/Reuse
- 污染防治 Pollution control
- 生態修復 Ecological restoration
- 創新材料 Material innovation
- 循環經濟 Circular Textile
- 再生能源與能源 Renewable energy retailer
- 系統整合及節能 System integration and energy conservation
- 氫能與燃料電池 Hydrogen and fuel cell
- 建築節能解決方案 E2WH solutions
- 水回收及水處理 Water processing and recycling
- 再生能源發電設備 Renewable energy power generation equipment
- 儲能設備 Energy storage equipment
- 金融服務 Financial service
- 共享經濟 Shared economy services
- 永續顧問服務 Sustainability Consulting and Strategy Services
- 永續建築 Sustainable Construction
- 永續農業 Sustainable Agriculture
- 循環塑膠 Circular Plastics
- 固態再生燃料 Solid Recovered Fuel
- 其他,請填寫 Others, please specify

*是否參加過論壇 Are you participate the conferences

是 YES 否 NO

確定報名

5. 點選「確定報名」



6.顯示報名完成

報名完成，已寄發報名成功通知至您的信箱。

[回首頁](#)



亞洲永續供應+循環經濟會展 <no-reply@qrpass.cc>
收件者：[REDACTED]



7.系統會發信至註冊信箱，請至信箱確認

親愛的來賓您好,

感謝您報名參加「2021亞洲永續供應+循環經濟會展」。
本次活動預計使用QR Code報到，相關資訊將於活動前3天寄至您的電子郵件信箱，敬請留意。
如欲了解更多活動資訊請見官網：<https://tassasiaexpo.com/>

2021亞洲永續供應+循環經濟會展 秘書處 敬上

Dear 【2021 Asia's Sustainable Supply & Circular Economy Conference and Exhibition】 visitor:

Thank you for your registration.

We are pleased to inform you that the event information with the registration QR code will be emailed to you 3 days before the event. For more information, please visit our website <https://tassasiaexpo.com>